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Aanwezig: De minister-president De Quayen de ministers Van 

Aartsen, Beerman, Van den Bergh, Cals Klompé 
Korthals, Luns, Marijnen, De Pous, Va~ Rooy , 
Toxopeus en 7,~j18tr2 ' 

Tevens zijn aanwezig de staatssecretarissen 
Schmelzer en Veldkamp 

Secretaris~ J. Middelburg 

2. Ing e!som ~!L~~1E:~.~!L!?}l..~e q~..s~l i~~e n • 

a. - Benoemingen staatssecretarissen 
~ .. _- _ .... _- - -- . 

Minister ~~Roo~ heeft de heer B. RooIvink, secre
taris van het Christelijk Nationaal Vakverbond bereid gevon
den een be~oeming tot staatssecretaris van Sociale Zaken en 
Volksgezondheid te aanvaarden. Het is de bedoeling, dat deze 
zich in het bijzonder met de loonsector zal bezig houden, 
terwijl het opdragen van andere taken te zijner tijd nader 
bekeken zal kunnen worden. Hij stelt voor met een voordracht 
tot deze benoeming akkoord te gaan. De raad stemt hiermede 
in. 

Minister Van den Bergh deelt mede naar aanleiding -- .......... __ .... - ........ -
van krantenberichten over benoeming van Luitenant-Generaal 
M.R.H. Calmeyer en Kapitein ter Zee P. de Jong tot staats
secretaris, dat hij met beiden alleen nog pas een voorlopige 
bespreking heeft gehad ~ 

Minister Cals is voornemens de benoeming van twee 
staatssecretarissen-voor te stellen, van wie één ongeveer de
zelfde taak als de vorige staatssecretaris zal krijgen, ter
wijl de ander in het bijzonder belast zal zijn met werkzaam- .. 

/ /" heelen in de onderwij.s c20tor . Spreker wil· zelf zich voornamell.Jk 
L-4~~t /k~ezig houden met / da verdere behandeling van ~et we~sontwerp 
~ ~- op het voortgeze1;onderwijs en met het salarl.sbelel.d. Voor de 
~ ~ 4t~y' erste post denkt hij aan mr. Y .. Schol ten , advocaat en procu- '
~~~~t ~ ~eur in ' Amsterdam, voor de andere sector aan drs. G.C. Stuben
r _ 7~& ~~.?ouch, wethoude~-' in Breda. De betrokkenen hebben . het verzoek 
~t{~ p{~ dt nog even in beraad gehouden. De !aad verkl~art zl.ch ermede. 
~ r~ , . akkoord als beiden voorgedragen worden. Bel.den zullen de tl.~~l 
t~~~4 staatssecretaris - an Onderwijs, Kunsten en W~tenschapp~n krl.J

/-- ~ gen, terwijl de heer RooIvink staatssecretarl.s van Socl.ale 
Zaken en Volksgezondheid zal heten. 
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. Minister ~~~g§. heeft een gesprek gehad met zlJn Bel-
glsche ambtgenoot Wlgny over de landbouwharmonisatie en de 
condensmelk, waarin deze zeide, dat zijn ambtgenoot van Land
?OUW en Visse:ij ~e Vleescho~wer bereid is een ernstige poging 
lnzake harmonlsatle te doen ln het bijzonder in de sectoren, 
w~aromtrent op de laatste conferentie was gesproken. Ten aan
Zlen van de condensmelk herhaalde Wigny de redenering van De 
Vleeschouwer nl .. dat Belg:u; in geen enkel opzicht jurid.isch 
gebonden is, da~ Nederland bij een systeem van invoerheff in
gen steeds in staat blijft onder de Belgische prijs van con
densmelk te leveren en dat de Nederlandse botersmokkel het 
vraagstuk compliceert o Spreker heeft deze redenering afgewe
zen en gesteld, dat de basis van vertrouwen der Beneluxafspra
ken ondermijnd wordt als België zich gaat beroepen op het ont
breken van een juridische binding • . Het tweede argument van 
De Vleeschouwer wijst er voorts op, dat het hem er alleen om 
te doen is elke invoer van condensmelk uit Nederland uit te 
sluiten~ Wigny heeft toegezegd opnieuw deze vraagstukken met 
zijn ambtgenoot te besprekene 

Minister Zijlstra dringt erop aan de conferentie 
op de Hoge Veluwe hëëï-gö~ëd voor te bereiden. 

"7 ..(.3 c D.§._y.~!igj.n~El.?.ê:!.ê..._~§n,J~?;~! . .-r"§...ê.~rch.9..§.ntrum v.ê:Q~~at2,!g 
.lA,( (i.",,l/1'~ 1 · Zie notulen m~r. 10 juni 1959, punt 2 d) 

ft ,/I, ttyf f"t lViinister Luns deelt mede, dat zijn gesprek met enkele 
~ /J ~ leden van de Euratomcommissie over de vestiging van het onder

.' /~' zoekcentrum bui tei"lgewoon onbevredigend is verlopen. Na een ver-
~' helderende uiteenzetting van het Belgische lid der commissie 

De Groote heeft de deskundige Guéron hieraan onaanvaardbare 
details toegevoegd o De Euratomcommissie blijkt een verdeling 
Van het onderzoek vooral over Ispra en Petten te willen be
reiken en verwacht voor beide gevallen dezelfde algemene voor
waarden., Dit geldt met neme de overdracht aan Euratom voor 99 
jaar in erfpacht tegen een symbolische canon,afstaan.~an 
reactor, laboratoria en utili~eitsinrichtingen, terwlJl wo
ningen e. d. tegen normele huur ter beschik~~ing moeten komen 
en een toezegging wordG ve~l2,ngd, dat de normale inspanning 
op atoomgebied van de betro~{en landen niet zal dalen. Euratom 
zou terzake tot 1962 geen verplichtingen willen aangaan. . 
Spreker heeft gezegd dit eerste gesprek niet als ~nderhandelln
gen te zien en de uiteenzettingen met belangstelll~g te hebben 
aangehoord; hij heef-c gevraagd een en ander op papler te zetten. 
Thans moet dit papier worden afge~acht. Spreker veron?er?telt, 
dat hierover nog onenigheid bestaat in de Euratomcoffiffilssle, 
omdat deze voorstellen wel ingaan tegen wat het Nederlandse. 
lid van de Euratomcommissie mra Sassen aan de minister-presl
dent heeft gezegd~ 
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